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Přítomni: 

PaedDr. Martina Richterová-Těmínová; Mgr. Matěj Štěpánek; Ing. 

Alena Havelková, MUDr. Hana Karbanová; PhDr. Ivan Douda; Mgr. 

Michala Hánová; MgA. Kamila Matějková; Mgr. Radka Vetešníková; 

Ing., Bc. Vladislav Mikuljak; JUDr. Jaromír Badin, MBA; PaedDr. 

Petr Přecechtěl; Bc. Jiří Richter (host) 

Omluveni: 
Prof. PhDr. Michal Miovský, Ph.D., MUDr. Pavel Bém; Mgr. Lenka 

Vedralová; Robert Veverka; Mgr. Ondřej Počarovský 

Věc: Zápis z druhého jednání Protidrogové Komise Rady HMP 

Zapsal: 
Ing. Bc. Vladislav 

Mikuljak 

Počet 

listů/stran:    

3/6 

 Datum: 
28. 6. 2023, 

13:00 – 14:00 

 

Jednání Protidrogové Komise Rady HMP (dále jen „Komise“) zahájila ve 13:00 hod.  

PaedDr. Martina Richterová-Těmínová, pověřená zástupem předsedy Komise. Přítomno 

bylo 10 členů Komise, Komise byla usnášeníschopná. Na úvod jednání se představil 

host Bc. Jiří Richter a nově přítomní členové MUDr. Hana Karbanová, Ing. Alena 

Havelková a Mgr. Matěj Štěpánek. Dále byli vyzváni přítomní členové ke hlasování o 

přítomnosti hosta na jednání Komise. Nikdo z přítomných neměl připomínky. 

 

Hlasování v 13:02 hod. 

pro 10 – proti 0 – zdržel se 0 

Komise schválila přítomnost hosta na 2. jednání Protidrogové Komise Rady HMP. 

 

1) Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 

2. Zápis z prvního jednání Protidrogové Komise RHMP 

3. Základní teze Akčního plánu na roky 2024 - 2025 Strategie HMP pro oblast 

závislostního chování na období 2022 - 2027 

4. Reorganizace oddělení prevence MHMP a absence protidrogového 

koordinátora 

5. Rozšíření Protidrogové Komise RHMP o nové členy 

6. Různé 
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Hlasování v 13:02 hod. 

pro 10 – proti 0 – zdržel se 0 

Komise schválila program jednání. 

Ověřovatelkou zápisu byla navržena Mgr. Michala Hánová. Nikdo z přítomných neměl 

námitky. 

 

Hlasování v 13:03 hod. 

pro 10 – proti 0 – zdržel se 0 

Komise schválila Mgr. Michalu Hánovou ověřovatelkou zápisu. 

 

2) Zápis z prvního jednání Protidrogové Komise RHMP 

Komise navrhla vzít na vědomí Zápis z prvního jednání Protidrogové Komise RHMP.  

 

Hlasování v 13:05 hod. 

pro 10 – proti 0 – zdržel se 0 

Komise bere na vědomí Zápis z prvního jednání Protidrogové Komise RHMP. 

3) Základní teze Akčního plánu na roky 2024 - 2025 Strategie HMP pro oblast 

závislostního chování na období 2022 - 2027 

Komise byla seznámena s návrhem na obsazení pozice protidrogového koordinátora 

Danielem Dárkem, jenž vykonával tuto funkci v předchozích letech. PaedDr. Martina 

Richterová-Těmínová navrhla nevytvářet nyní nové teze Akčního plánu, ale požádat 

budoucího koordinátora o svolání příslušných pracovních skupin, které vytvoří návrh 

Akčního plánu, a to do říjnového zasedání Protidrogové Komise RHMP.  Členové 

Komise diskutovali návrhy témat, které by měl Akční plán obsahovat. 

MUDr. Hana Karbanová zmínila problematiku protialkoholní záchytné stanice, PaedDr. 

Martina Richterová-Těmínová zmínila téma online prodeje drog, PaedDr. Petr 

Přecechtěl doplnil informaci z odborného pohledu a přístupu policie k dané otázce.  
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4) Reorganizace oddělení prevence MHMP a absence protidrogového koordinátora 

Téma absence protidrogového koordinátora bylo vyřešeno na počátku bodu 3), a to 

návrhem na obsazení místa Danielem Dárkem. 

PaedDr. Martina Richterová-Těmínová požádala Mgr. Michalu Hánovou o informace k 

reorganizaci oddělení prevence odboru sociálních věcí MHMP. Mgr. Hánová seznámila 

členy Komise s obsahem vykonávaných agend v oddělení a důležitost ekonomického 

oddělení v procesu dotačního řízení a víceletého financování, které oddělení prevence 

administruje. 

MgA. Kamila Matějková vyzvala Komisi k hlasování o setrvání oddělení prevence 

v působnosti odboru sociálních věcí MHMP. K výzvě se přidali i další členové Komise, 

kteří doplnili své pohledy na danou situaci.  

PaedDr. Petr Přecechtěl konstatoval, že je podstatná především funkčnost agendy a 

poukázal na minimální legislativní úpravu týkající se organizace. PhDr. Ivan Douda 

podpořil stanovisko pana doktora Přecechtěla. Ing. Alena Havelková poukázala na 

složitost ekonomických procesů, návaznost jednotlivých oblastí prevence a sociálních 

služeb a přehlednost administrativních procesů pro žadatele. Mgr. Matěj Štěpánek, 

předseda Protidrogové Komise Úřadu MČ Prahy 10, také podpořil výzvu pro hlasování. 

 

PaedDr. Martina Richterová-Těmínová vyzvala přítomné k hlasování ve věci možné 

reorganizace oddělení prevence odboru SOV MHMP s tím, že je vzhledem ke složitosti 

administrace dotačního řízení a většinové věcné příslušnosti žádoucí, aby zmíněné 

oddělení zůstalo zařazeno v odboru SOV MHMP.  

 

Hlasování v 13:45 hod. 

pro 9 – proti 0 – zdržel se 1 

Komise doporučuje Radě HMP, aby ponechala oddělení prevence v působnosti odboru 

sociálních věcí MHMP. 
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5) Rozšíření Protidrogové Komise RHMP o nové členy 

Mgr. Michala Hánová informovala přítomné o souhlasu s nominací ředitelky organizace 

Česká asociace streetwork, z.s., Mgr. Martinou Zikmundovou, která byla navržena na 

minulém jednání Protidrogové Komise RHMP. 

 

Prof. PhDr. Michal Miovský oznámil rezignaci na pozici člena Protidrogové Komise 

RHMP a požádal Komisi o nahrazení jeho pozice panem MUDr. Petrem Popovem. 

 

Hlasování v 13:50 hod. 

pro 10 – proti 0 – zdržel se 0 

Komise bere na vědomí rezignaci Prof. PhDr. Michala Miovského na pozici člena 

Protidrogové Komise RHMP a doporučuje Radě HMP jmenovat MUDr. Petra Popova 

členem Protidrogové komise RHMP a Mgr. Martinu Zikmundovou, členkou 

Protidrogové komise RHMP. 

 

6) Různé 

Komise řešila téma hledání prostor pro kontaktní centrum Progressive, o.p.s. 

Progressive o.p.s. získalo kancelářské prostory k pronájmu na Praze 4 nedaleko náměstí 

Bratří Synků. MgA. Kamila Matějková informovala přítomné o prostorech Za Poříčskou 

bránou, které bylo v minulosti řešeno jako potenciální místo pro vytvoření kontaktního 

centra Progressive, o.p.s. 

 

PaedDr. Martina Richterová-Těmínová navrhla jako bod příštího programu jednání 

Protidrogové Komise RHMP „informace, vize a možnosti“ k otázce Akčního plánu, 

projednání jeho návrhu s protidrogovými koordinátory a zástupci městských částí a 

zřízení příslušných pracovních skupin. PhDr. Ivan Douda zmínil tématiku legálních drog 

a psychofarmak jako jedno z možných témat k zařazení do Akčního plánu. 

 

Další jednání Protidrogové Komise Rady HMP se uskuteční dne 27.09.2023 od 13:00h 

v zasedací místnosti číslo 349 v budově Nové radnice, Mariánské náměstí 2. 

Ve 14.00 hod. ukončila zástupkyně předsedy Komise jednání. 
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Zapsal:  

 

Ing. Bc. Vladislav Mikuljak 

 

 

 

Ověřila: 

 

 

…………………………………….. 

Mgr. Michala Hánová 

 

 

 

předseda Komise: 

 

 

…………………………………… 

MUDr. Pavel Bém  


